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佛山康洛斯门窗科技有限公司是一家集洁净铝型材产品设计、研发、生产、销售、安装为一体的洁净科技企业，专注于为洁净
室、医疗建设提供系统解决方案。公司主营产品为： 洁净室净化铝型材、空调机组边框铝型材、风口铝型材及洁净室门、医用
门、自动门、生态门等系列产品，产品广泛应用于医疗卫生、生物制药、食品饮料、机械电子等行业。

康洛斯成立于2014年，公司营销中心位于广东佛山金融高新技术区中盛国际大厦，生产研发基地座落于铝材业发达的南海
罗村，占地面积约200亩，年产值达8亿。生产团队近500人，平均拥有10年以上洁净铝型材生产经验。此外，康洛斯引进数十台
全球先进的机械生产设备，并凭借科学的管理体系，严格的检测标准，现已成为华南地区洁净行业的标杆企业。

自公司成立以来， 不断开拓国内外市场，客户足迹遍布全球20多个国家和地区，曾为广药集团， 中国科学院广州生物医药与
健康研究院，联想集团等众多国内外知名品牌企业提供洁净室建设系统解决方案。公司凭借优质的产品，精湛的工艺， 安心
的服务，得到了海内外客户的一致认可。同时，公司配备优秀的产品设计和研发团队，拥有10年以上产品设计研发经验，产品
先后获得“外观设计专利认证”“发明专利认证”、“实用型专利认证”等多项专利认证，并通过了“ISO9001质量管理体系认
证”。

康洛斯始终秉承“用心服务，尽善尽美，始于用户需求，终于用户满意”的经营理念，致力于提供有竞争力的洁净解决方案，为
人类构筑更好的医疗环境。未来，康洛斯将不断提升自身在设计研发，创新发展，整合营销方面的优势，努力成为全球洁净行
业价值链中的伟大品牌。

FOSHAN KONROS DOOR & WINDOW TECHNOLOGY CO., LTD. is a clean technology enterprise integrating design, research and development, production, sales and installation of clean 
aluminum profile products, focusing on providing system solutions for clean rooms and medical construction. The company's main products are: clean room purification aluminum 
profiles, air conditioning unit frame aluminum profiles, tuyere aluminum profiles and clean room doors, medical doors, automatic doors, ecological doors and other products. The 
products are widely used in medical and health, biopharmaceuticals, food and beverage , Machinery and electronics industries.

Konros was established in 2014. The company's marketing center is located in Zhongsheng International Building, a financial high-tech zone in Foshan, Guangdong. The production and 
research and development base is located in Luocun, Nanhai where the aluminum industry is developed. The production team has nearly 500 people and has an average of more than 
10 years of production experience in clean aluminum profiles. In addition, Kangluos has imported dozens of advanced machinery production equipment from the world, and relying on 
a scientific management system and strict testing standards, it has become a benchmarking company in the clean industry in South China.

Since the establishment of the company, it has continuously explored domestic and foreign markets, with customers in more than 20 countries and regions around the world. It has 
provided clean rooms for Guangzhou Pharmaceutical Group, Guangzhou Institute of Biomedicine and Health of the Chinese Academy of Sciences, Lenovo Group and many other 
well-known domestic and foreign brands. Building system solutions. With high-quality products, exquisite workmanship, and reliable service, the company has been unanimously 
recognized by customers at home and abroad. At the same time, the company is equipped with an excellent product design and research and development team, with more than 10 
years of product design and research and development experience. The product has successively obtained a number of patent certifications such as "design patent certification", 
"invention patent certification", "practical patent certification" and passed Obtained "ISO9001 Quality Management System Certification".

Konros always adheres to the business philosophy of "careful service, perfection, starting from user needs, and finally customer satisfaction", and is committed to providing competitive 
clean solutions and building a better medical environment for human beings. In the future, Connors will continue to improve its advantages in design research and development, 
innovation and development, integrated marketing, and strive to become a great brand in the global clean industry value chain.
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